
 
 

 
Referat - Øyrådet 

 

Møte nr. 2/2023  

Møtedato:  22.03.2023 Deltakere:  

Knut Arne Strømøy/ vara politisk representant 

Håvard Holte Os/ tidligere leder 

Geir Grønskag/ Gjæsingen 

Dag Inge Mathissen/ Mausund 

Arild Kristiansen/ Sørburøy 

Kristin Strømskag/ politisk representant 

Dagfinn Onarheim/ Sula 

Aimee Leistad/ Frøya kommune 

John Arne Moen/ Mausund 

Tid:   15 - 16:00 

Sted:  Teams 

Møteleder: Nils Karlsen 

Referent: Nils Karlsen 

 

 

Sak nr Saksopplysninger – jf saksliste. Orientering/Drøfting/Beslutning Ansvarlig 

7/23 Innledning 

 

Nils 

8/23 Foregående protokoll – 15.03.2023 

Gjennomgang av protokoll fra foregående møte. Representasjon fra Sauøya. 

Har vært i dialog med Anton Ulrik Ervik, som bekrefter at han fortsatt 

representerer Sauøya, med Edvin Bye som vara. Samme gjelder Halten og 

Bjørn Vogelsang som representant og Kathrin Støen Hammer som vara. 

Årsmøte i Øyrådet gjennomføres etter påske. I henhold til vedtekter skal det 

velges leder, nestleder og 2 representanter til styret i Øyrådet. 

 

Vedtak: 

Foregående protokoll godkjent. 

 

Nils 

9/23 Gratis frakt i Øyrekka 

Kristin innledet med bakgrunnen for tiltaket. Basert på en interpellasjon i 

kommunestyret, ble tiltaket innført. Noen har reagert på skjevheter i tiltaket 

og det ble foreslått at man kunne ha et ekstra fokus på næringsvirksomhet og 

det som oppfattes som forskjellsbehandling.  

 

Vedtak: 

Øyrådet konkluderte med at de støtter vedtaket som legges frem for 

behandling i kommunestyret i mars. 

 

 



 
 

John Arne informerte om utvikling av fraktpriser. Han forteller at Coop 

Mausund og Sula har fått høye fraktkostnader for frakt av brød – opp til 

50.000 kr i måneden. 

 

Vedtak: 

Kommunen tar med seg problemstillingen i møte med AtB. 

 

10/23 Boplikt landbrukseiendommer i Øyrekka  

 

Saken ble behandlet i hovedutvalg (HOAT) i januar, men ble utsatt da saken 

burde belyses bedre. Øyrådet blir allikevel utfordret til å komme med 

uttalelse i saken. 

I utgangspunktet ønsker ikke Øyrådet å kommentere en sak som ikke er godt 

nok belyst og som ikke er fremmet til politisk behandling. Saken blir sendt 

til Øyrådet for uttalelse etter at den er politisk behandlet. 

I møtet kom det allikevel noen kommentarer til forslaget: 

 

• Dette kan ikke berøre mange eiendommer 

• Hvorfor er Sula på lista da det ikke finnes landbrukseiendommer der 

• Urimelig at det innføres boplikt på bruk som ikke er drivverdige 

• Forslaget kan få motsatt effekt 

 

Vedtak: 

Øyrådet ønsker ikke å uttale seg om saken innen den blir fremmet for 

politisk behandling 

 

 

11/23 Årsmøte 

Årsmøtet gjennomføres fredag 28. april kl 14:00 i kommunestyresalen. 

Representanter fra de forskjellige øysamfunnene rapporteres inn til Nils i 

forkant av møtet 

 

 

 


